

 <p><b>Møtereferat</b></p>	Møte type <b>Styremøte</b>	Avdeling/gruppe <b>Malvik IL</b>	Dato <b>06.12.22</b>	Tid <b>19.00</b>	Sted <b>Klubbhuset</b>
	Til stede Jan Inge Hov, Martin Finholth, Ole Gunnar Kjøsnes, Hanne G. Jakobsen, Didrik Tårnesvik, Siri Eide				
	Meldt forfall: Frode Forbord, Vidar Furu, Maja Berg, Bård Magnus Lyngen			Kopi	
Referent Merete Rønning Larssen-Aas	Møte slutt 22.00	Neste møte	Antall sider		
<b>Saknr</b>	<b>Saksopplysninger</b>	<b>Ansvar</b>	<b>Frist</b>		
	<p>Godkjenne referat</p> <p>04.11.2022: godkjennes med notat: DL etterspør referater fra sportslig (Bård M)</p> <p>01.11.2022: godkjennes</p> <p>11.11.2022: godkjennes</p>				
<b>59/22</b>	<p><b>DL -info siste 3 mnd</b></p> <p>Daglig drift, allidrett – solide og stabile trenere, høy aktivitet, Hano med ny sesong og oppdateringer i system, deltakelse kurs høsten 2023, åpen hall oktober, god dialog med kommune og NAV, boklansering, samarbeid med padling om padlekurs for flyktninger. Takk til Onyx Eiendom for flott juletre til idrettslaget.</p> <p>Sjekk medlemsnett vs Klubbadmin -sikre medlemsregister</p>				
<b>60/22</b>	<p><b>Jubileumsfest</b></p> <p>Oppstartsmøte utsettes til januar 2023. Mål om stor jubileumsfest 1. halvåret 2023. Selve 90årsdagen 01.02.2023 kan markeres på kreativt vis samme dag. DL informerer jubileumskomite om plan.</p>				
<b>61/22</b>	<p><b>Sponsorer –</b></p> <p>Utsettes. Da Fotball- og håndballeder ikke var tilstede, bes de komme med skriftlig redegjørelse og før jul.</p> <p>Partner: Daglig leder, Morten (fotball) og Kåre (håndball) skal i møte 07.12.</p> <p>Partner: Positive til avtale for hele MIL. Martin i dialog også mtp MIL-HIL.</p>				
<b>62/22</b>	<p><b>Skilt fra sponsor v/DL</b></p> <p>DL ønsker å gi sponsor synlighet på Viksletta i form av skilt og som takk for støtte til kurs –godkjent</p>				

63/22	<b>MIL – HIL Samarbeid – fotballeder informerer</b>  Utsettes		
64/22	<b>Regnskap + avd budsjett</b>  Gjennomgang av hovedlagets regnskap pr oktober, budsjett 2023. Avd: utsettes til neste styremøte.  Merk: <ul style="list-style-type: none"> <li>- Martin: sjekk varebeholdning av bøker og avklare utsalgssteder før jul.</li> <li>- MIL må se på fordeling av midler hovedlag vs avdelinger – må ses på i en større sammenheng og mtp sponsorer osv. Fordel om noen ser på totalen for idrettslaget. Behov for at noen skisserer alternativer for inntekter og utgifter. Eksempelvis tre alternativer som presenteres for avdelingene. Fordeling inntekter/utgifter sak til neste styremøte.</li> <li>- Vask av medlemmer som ikke har betalt bøl tas etter nyttår.</li> <li>- Hvordan skal Malvik IL bedre fange opp de som ikke er betalingsdyktige. Kan MIR ha en pott for idrettslag som kan søke om tilskudd til dette?</li> <li>- Styreleder purrer økonomiseret for svar på oppsigelse av avtale.</li> <li>- IT-avtale som sak til neste styremøte</li> </ul>		
	Eventuelt <ul style="list-style-type: none"> <li>- Styreleder trekker sin stemme for å stifte AS. Begrunnes i opplysninger som har kommet frem i ettertid (egen sak).</li> <li>- Søknad fra dugnadsgjengen om støtte til 50 stk skilt til benker laget av dugnadsgjengen- godkjennes. Styreleder følger opp i dialog med Messebygget.</li> <li>- Kåre Holm går ut av lederverv for Messebygget f.o.m nyttår.</li> <li>- Norges Idrettshøgskole har tatt kontakt med MIL v/styreleder om vi ønsker å delta i et forskningsprosjekt ifm Covid.</li> <li>- Klubbhus: Borrerapport er klar. Møte med Gaith med gjennomgang av rapport i neste uke. Møte om framdrift og med Anne Enge over nyttår.</li> <li>- Sakt til info i MIR: Alternativ at tilsynsvaktordning i hall settes over til frivilligheten. Ikke avgjort.</li> <li>- Innspill fra Didrik ang Klubbhåndboken og retningslinjer for treningstilbud, sesongoverganger mm: Ber alle se på ordlyden i retningslinjene og om disse ivaretar aktivitet slik vi ønsker det.</li> </ul>		